
  
  
  
  

Vængernes Beboerlaug 
Referat fra generalforsamlingen den 24. Oktober 2012. 

  
Den 24. Oktober 2012 afholdtes den ordinære generalforsamling i Vængernes 
Beboerlaug. 
  
Oldermanden bød velkommen og gik herefter til første punkt på dagsordenen. 
  
Dagsordenens punkt 1: 
  
Jens Ole Koustrup blev af bestyrelsen foreslået som dirigent og valgt uden modkandidat. 
Dirigenten takkede for valget, og konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt 
indkaldt i henhold til vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. Dirigenten konstaterede 
endvidere at der var 34  deltagere til generalforsamlingen. Herefter gennemgik 
dirigenten dagsordenen for 
generalforsamlingen: 
  
   1.  Valg af dirigent 
   2.  Valg af referent 
   3.  Bestyrelsens beretning 
   4.  Godkendelse af regnskab for regnskabsåret 2011/2012  (bilag 1) 
   5.  Fremlæggelse af buget for regnskabsåret 2012/2013       (bilag 2) 
   6.  Fastsættelse af kontingent: 
        Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 1.000 kr. 
   7.  Indkomne forslag: 
                        Bestyrelsen foreslår, at der bruges 100.000 kr. til legepladser 
                        Ønske om lys på sti ved nr. 288 
                        Ønske om bomme ved samme sti 
   8. Valg af bestyrelsesmedlemmer, bestyrelsessuppleanter, revisorer og 
       1 revisorsuppleant: 
       3 bestyrelsesmedlemmer:  Ingrid Lauritzen        ( Modtager genvalg ) 
                                              Torben Petersen         ( Modtager ikke genvalg ) 
                                              Tommy Völcker         ( Modtager genvalg ) 
   9.  Valg til stående udvalg: 
        Skt. Hans udvalg 
  10.  Eventuelt 
  
Dagsordenens punkt 2 : Punktet udgår. 
  
Dagsordenens punkt 3: 
  



Oldermanden aflagde bestyrelsens beretning og følgende bemærkninger til beretningen 
blev 
noteret: 
Karl Ejner Juhl har afløst Peter Jakobsen på området veje, stier og grønne områder. 
Snerydning: Ny udbyder, har ryddet sne 2 gange, så denne post blev rimelig lav. 
Samme firma passer også vores grønne områder med græsklipning, bestyrelsen mener 
der 
er udført et pænt stykke arbejde, for den pris vi giver. 
I vores område har vi træer på fællesarealerne, beskæring af disse foretages af 
Vængernes 
beboerlaug / kommunen. 
Der er lavet revneforsegling af NCC, som også laver en 5 årig handleplan for vore veje. 
Stor opbakning for den årlige forårs rengøring, hvor det er muligt at møde naboer. 
Skøjtebanen er lagt i tænkeboks, lys ved banen er blevet afmonteret. 
Vi har fået skødet på Legeplads Vest, men mangler frivillig hjælp til udformning af 
pladsen. 
Overkørslerner ind til Ladegårdsparken har fået skiftet belægning, fra brosten til SF sten. 
Jørn Buch var båltaler ved Sct. Hans bålet, pølsevognen var på pladsen. Der var 
fremmødt  
Ca. 120 personer. 
Oldermanden gav en orientering vedr. afkøling af returvandet til fjernvarmen, værket 
udsender 
materiale senere. 
Ingrid sluttede sin beretning, med at sige tak for godt samarbejde til bestyrelsen. 
Spørgsmål: 
               Der var mange gode forslag til hvad skøjtebanen kunne bruges til. Lagt i 
tænkebox. 
               Utilfredshed med græsslåning af området. Der er lavet en 2 årig aftale med 
udbyder. 
               Der blev aftalt møde med Ladegårdsp. og Karl E. for at se på græsarealet. 
               Indhent priser fra nye udbydere til næste år, med hensyn til græsslåning. 
               Græsslåning og beskæring af træer på de kommunale arealer er for dårlig. 
               Sprøjtning for ukrudt i vores område, der bruges en blanding af Roundup og 
Zeppelin. 
               Fortove fra 170 – 176: Der kommer en ny omgang angående opretning af fliser. 
               Bestyrelsens beretning blev enstemmigt vedtaget. 
Dagsordenens punkt 4: 
Torben Petersen oplæste det udsendte regnskab. 
Spørgsmål: Ny asfalt på vore veje, aftalt møde med NCC, der skal spørges om priser på 
asfalt, 
                 hos flere udbydere. 
                 Vængenyt på mail: Beboerne skal spørges. 
                 Løn til kassereren for opkrævning af kontingent: 3.000 kr. 



Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 
Dagsordenens punkt 5. 
Torben Petersen gennemgik budgettet, som er vejledende. 
Der blev spurgt ind til priser på græsslåning: Oluf L. 55.000 kr. Jørgen S. 60.000 kr. 
Der skal fremover laves en mere overskuelig oversigt over de forskellige konti. 
Dagsordenens punkt 6. 
Fastsættelse af uændret kontingent for det kommende år på 1.000 kr. 
Enstemmigt vedtaget. 
Dagsordenens punkt 7. 
Bestyrelsens forslag: Der bruges 100.000 kr. på  legepladser. Beløbet tages fra aktiverne. 
Tommy gav en orientering vedr. legeplads vest. Der er flere modeller på bedding. 
Forslag fra generalforsamlingen: Afsæt 200 kr. pr. husstand pr. år på asfaltkontoen. 
Afstemning vedr. de 100.000 kr. til legepladser. For stemte 36 stemmer, imod 14 
stemmer. Forslaget blev vedtaget. 
Holger Sørensens forslag vedr. lys på sti ved 288 bortfalder. 
Holger Sørensens forslag vedr. opsætning af bomme på sti ved 288. Holger fremlagde 
sine oplevelser med cykellister på stien. For Holgers forslag stemte 32 imod stemte 25. 
Bestyrelsen tager kontakt til Holger vedr. opsætning af bomme på stien. 
Dagsordenens punkt 8. 
Valg til bestyrelsen: Genvalg til Ingrid Lauritzen og Tommy Völcker. 
                             Nyindvalgt i bestyrelsen:   Holger Sørensen  ( 288 ) 
Valg af 2 bestyrelsessuppleanter: Som 1 supl.: Blev valgt Frank Wittrup     (nr. 164 ) 
                                                  Som 2 supl.: Blev valgt Kristian Olesen   ( nr. 366 ) 
Valg af 2 revisorer:                      Genvalg til Kristian Olesen  (366 ) og Brian 
Jørgensen  ( nr.382 ) 
Valg af revisor supl.:                   Genvalg til Jens Ole Koustrup   ( nr. 61 ) 
Dagsordenens punkt 9. 
Valg til Skt. Hans udvalg: Udover oldermanden der er selvskreven til opgaven, blev 
valgt 
Inga Olesen  ( 366 )  Regina Völcker  (244 )   Lone Brandt   ( 1 B ) 
Dagsordenens punkt 10. Eventuelt: 
                                                 Løse hunde i området 
                                                 Opsætning af chikane på fordelings vejen, Der køres for 
stærkt. 
                                                 Regnskab og vængenyt på mail  
                                                 Hjemmesiden skal have et løft 
                                                 Adskille kontoerne i regnskabet  
  
Dirigenten:                                Tak til bestyrelsen for deres arbejde i året der er gået. 
  
Oldermanden:                           Tak til dirigenten for god ledelse af generalforsamlingen, 
                                                 en stor tak til Torben Petersen for 6 år i bestyrelsen. 
                                                 og velkommen til Holger Sørensen i bestyrelsen. 
  



Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen. 
  
Forplejningen bestod af smørrebrød, ostebord og småkager. 
  
  
  
Haderslev den                November 2012. 
  
  
 Dirigent: Jens Ole Koustrup                                                                            
  
  
Ingrid Lauritzen  150                                                                                       
  
  
Holger Sørensen  288                                                                                      
  
  
Torben Petersen  336                                                                                      
  
  
Karl Ejner Juhl  91                                                                                          
  
  
Tommy Völcker  244                                                                                      
  
  
Martin Brandt  1 B                                                                                          
  
  
  
  
  
  
  
Efter generalforsamlingen er der afholdt konstituerende bestyrelsesmøde hos 
oldermanden. 
  
Efter konstitueringen ser bestyrelsen således ud: 
  
Ingrid Lauritzen:                    Oldermand, Vængenyt 
  
Tommy Völcker:                    Legeplads og skøjtebane 
  
Holger Sørensen:                    Kasserer og opkrævning af kontingent 
  
Karl Ejner Juhl:                      Veje, stier og grønne områder 
  
Martin Brandt:                        Sekretær, vængenyt  
  
  
  



Med venlig hilsen Martin Brandt 
Nederbyvænget 1 B. 
  
  
  
  
  
   
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  



  
  
  
  
  
  
  
  
  
 


